
Holmestrand Rotaryklubb 
 

Programkomiteen 2007/08 
 

Komitémøte hos Erik Ekeli den 12.11.07. 
 
Tilstede: Erik Ekeli 
 Olav Dalseth 
 Øyvind Haugen  
 Arne-Johan Bu 
 Terje Andersen 
 Magne Aven  
 
Meldt avbud: Arne Fladby. 
 
1. Finne frem til minst 2 gode møter for første halvår 2008. 
    Legge et møte til Reidvintunet der vi får omvisning og orientering av en av ildsjelene for  

       Prosjektet. For eksempel Jan Gunnar eller Trond Flanum. 
 
 Frode Ekeli. Rådgivning om investering. 
 
 Torium. Fremtidsrettet energi? Foredrag av ekspert på området. 

 
2. Komme med innspill på følgende temaer: 
 A) Hjelp til skolen i Uganda: 
 Når vi ser på budsjettet vil et bidrag fra klubbkassen medføre at regnskapet går i minus      

 med kostnadene i forbindelse med eldre tur. Budsjettet er gjort opp med 47 medlemmer,  
 mens vi er 43 nå.  

Vi er redd for at kontingenten ikke kan økes i særlig grad uten at det kan få konsekvenser for 
medlemsvervingen. Øke inntektene med forskjellige former for dugnad vil ikke være aktuelt. 
Med bakgrunn i dette vil vi foreslå at bidrag ikke legges inn i budsjettet for neste regnskapsår. 
Vårt bidrag blir fra utlodningen på juleavslutningen. 
For å få mer ut av bidraget bør det kobles til Matching Grant. 
 
B) Utdeling av Æres Nysgjerrig. 
Prisen bør deles ut til en forening der den kan komme til sin rett i lokalene til vedkommende 
forening. 
Som eksempel blei nevnt Reidvintunet, HIF, BSK bl. andre. 
Vi samlet oss om Reidvintunet for første utdeling. 
 
C) Tur for eldre. 
Vi har på nytt hatt kontakt med Eva Helgesen i Eldretjenesten. De hadde diskutert tilbudet og 
mente at det ville være et fint opplegg. Hun trodde at et antall på ca. 20 kunne være aktuelt. 
Dersom vi skal kjøre det opplegget vi har hatt tidligere gikk det ut på at vi hentet de hjemme. 
Kjørte en tur i distriktet til et spisested, for eksempel Gamle Eidsfoss Kro, der det er avtalt 
servering av en enkel rett til et bestemt klokkeslett. De eldre vil da få et sosialt samvær og i tillegg 
en tur der veien for returen kan gjøres etter ønske. 
Turen bør i tilfelle gjøres i slutten av mai. 

 
 D) Aktivitet for innvandrere og mulige medlemmer. 

Vi vil foreslå at medlemsverving skjer på vanlig måte. 
 

 Magne Aven 


